
 

Vragen CU 3 mei 2023 

Datum  03-05-2023 

Fractie CU 

Onderwerp plannen voor het “oude gemeentehuis” door GWA investments en de 

verandering van bestemming van de villa in Asperen 

 
Algemene toelichting 
Nav de plannen voor het “oude gemeentehuis” door GWA investments en de verandering van 
bestemming van de villa in Asperen heeft de fractie van de ChristenUnie de volgende vragen die wij 
graag voor de oordeelsvormende vergadering van 16 mei beantwoord zien. 

 

 

Toelichting vraag 1 en 2 
De grond tussen de villa en het “gemeentehuis”, de strook grond onder de huidige loopbrug, is op een 
getoonde kaart (op een inloopavond voor inwoners) geen eigendom meer van de gemeente. Zie foto  
Deze doorgang naar het achterliggende dijkje is onderdeel van een officieel wandelpad en geeft 
toegang tot een speeltuin. 

 

Vraag 1 
Geeft het bijgevoegd kaartje op foto 1 de juiste eigendomsgrenzen aan? 
 

Vraag 2 
Hoe is de doorgang voor wandelaars en bezoekers van de speeltuin gewaarborgd? 

 

Toelichting vraag 3 
Achter de villa (zie foto 1) staan 6 parkeervakken intekend. Het waren 5 parkeervakken. 
Met de toevoeging van 1 extra parkeervak wordt de doorgang voor wandelaars en bezoekers van de 
speeltuin versperd. Hulpdiensten die in geval van nood de speeltuin willen bereiken worden ook 
gehinderd. 

 

Vraag 3 
Bent u het met ons eens dat een extra parkeervak op deze plaats onwenselijk is? 

 

 

Vraag 4 
Waarom zijn er 10 parkeervakken bij de villa nodig? 

 

Vraag 5 

Wat is de totale parkeernorm voor de gewijzigde bestemming van zowel Villa als  appartementen 

afzonderlijk? 
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Toelichting vraag 6 
Op foto 1 ziet u dat er achter Vrouwe Elburgstraat nrs 7 t/m 15 een zevental parkeervakken is 
getekend. Het parkeervak achter nrs 13 en 15 is niet in eigendom van GWA.  

 

Vraag 6 
Is het 7de parkeervak, dat niet in eigendm van GWA is, wel meegeteld in het berekenen van het 
totaal aantal parkeerplaatsen tbv de appartementen?Zo ja, kunt u uiteggen waarom? 

 

Toelichting vraag 7 
Tegen kavel 1214 zijn er in de huidige situatie 8,5 parkeerplaatsen. Op foto 1 staan er 9 plus twee 
extra getekend. Ook aan de overzijde van de parkeerplaats zijn er 2 extra parkeervakken gepland. 

 

Vraag 7 
Hoe worden deze 4 extra parkeervakken gerealiseerd, aangezien de locatie een zeer smalle strook 
grond is met bomen en er nu een sterk aflopend talud naar de stadgracht is ter plaatse? 

 

Toelichting vraag 8 
De 4 parkeervakken die zijn getekend bij de achter uitgang van het `’gemeentehuis`’ zijn extra tov de 
huidige situatie.  

 

Vraag 8 
Is het wenselijk dat ook hier een boom moet wijken voor parkeervakken? 

 

Toelichting vraag 9 
Tot slot wordt er voor overloop van parkeren verwezen naar de ruimte langs de oprijlaan. 
De fractie van de christenUnie maakt zich zorgen om de beeldkwaliteit als er mogelijkheid wordt 
geboden om het kleine stukje bos te vervuilen met geparkeerde auto’s. 
De rechterkant van de oprijlaan is nu groen en smal. 

 

Vraag 9 
Waarom werkt de gemeente er aan mee om de groene buitenruimte, waar we in de oude kern niet 
veel van hebben, te mogen gebruiken als parkeerplaats? 

 

Toelichting vraag 10 
Er gaat fors geïnvesteerd worden in de herinrichting van de Voorstraat en de directe omgeving, onder 
andere om de beeldkwaliteit te verbeteren. De parkeerdruk in de nabijheid van het plangebied is al 
een groot probleem. 

 

Vraag 10 

Hoe gaat de gemeente voorkomen dat de parkeerdruk afgewenteld gaat worden op het Raadhuisplein 

inclusief de oprijlaan en darmeee de bestaande beeldkwaliteit teniet wordt gedaan? 
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Foto  1 
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Foto 2 
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Foto 3 
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Foto 4 
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Foto 5 

 


